

## **Referat UVA-EKA-båndmøde**

**Mødedato:** 7. september 2022 1000-1200

**Mødested:** 1443-240

**Mødeemne:** UVA-EKA-båndmøde

**Deltagere:** Mette Qvist Jensen (MQJ), Karoline Engsig-Karup (KEK), Søren Anker Andersen (SAA), Theresa Albøge Laursen (TAL), Aske Dahl Sløk (ADS), Thomas Vestergaard (THV)

**Gæster:** Anna Bak Maigaard (pkt 3.1)

**Afbud:** Trine Eske Kvitzau (TEK), Mariann Holmslykke (MAR)

### **1. Godkendelse af referat ([findes i Teams](#))**

*Godkendt*

### **2. Godkendelse af dagsorden**

*Godkendt*

### **3. Drøftelsespunkter**

#### **3.1. Drøftelse af udkast til materiale i PLAN-styregruppen ([se bilag](#)) v/ABM**

*Anna lagde ud med at fastslå, at formålet med at drøfte materialet til styregruppen ikke nødvendigvis er enighed, men en afdækning fordele og ulemper.*

*Der er to planlagte styregruppemøder i PLAN, i oktober og december.*

*Anna ønskede at drøfte fire overordnede punkter med båndet*

- *Projekts overgang til drift/processejer*
- *Ændringer/begrænsninger*
- *Lokaledeling – hvilke og hvordan?*
- *Rammer – 8-10-12? Akademisk kvarter?*

#### *Projekts overgang til drift/processejer*

*Båndet drøftede forskellige muligheder for, hvor opgaven med at “eje” planlægningsprocessen kan placeres, når projektet lukker.*

#### *Ændringer/begrænsninger*

*Båndet diskuterede forskellige tilgange til ændringer og begrænsninger.*

*Båndet bakkede efterfølgende op om indstillingen til styregruppen ang ændringer.*

*Båndet bakkede ligeledes op indstillingen vedr. begrænsninger, men ønsker at dele omkring “børn op til 8 år” bliver taget ud.*

#### *Rammer*

*ARTS og BSS gør opmærksom på, at hvis undervisningen skal startes i totimers intervaller fra kl 0800, så er der risiko for, at der overbookes, fordi nuværende 1- og 3-timers moduler, bliver til 2- og 4-timers moduler. En fysisk optælling har vist, at der i ca 20% af tilfældene ikke var menneske i booket lokalet.*

*Båndet foreslår, at det “kun” indstilles, at rammen handler om, hvornår undervisningen tidligst kan starte og senest slutte (8-18 (fredag 8-16)),*

*Båndet er enige om, at det vil være fornuftigt at foreslå, at det akademiske kvarter gælder på hele AU*

*Lokaledeling – hvilke og hvordan?*

*BSS ser ikke de to første modeller, der skitseres som modeller, men som værktøjer til at arbejde med model 3.*

*Båndet bakker op om model 3*

### 3.2. Tilbage melding fra styregruppen for skriftlige tilsynsprøver v/SAA

*Eksamenstilsynet er pt besat med to medarbejdere. Tilsynets ophæng i Studiesystemer er flyttet fra TEK til teamleder for systemforvaltningen, Nikolai Kelddorf.*

*Tilsynet har generelt udfordringer med beskrivelsen af hhv hjælpemidler og dispensationer til studerende med særlige behov.*

*Båndet ser frem til at drøfte dette med Louise Elbroe på næste båndmøde.*

### 3.3. Nyt fra studiesystemer

*Udgår! (afbud fra TEK)*

## **4. Opfølgning på handlingspunkter fra sidste referat**

*Intet*

## **5. Pipeline for båndmøder i foråret 2022**

*“Opfølgning på systemunderstøttelse af proces ift sikring af ny problemformulering ifb specialer”.*

*En drøftelse af indholdet på UVA-EKA-båndmøder, ønsker og drømme til fremtiden*

## **6. Evt.**

*TAL opfordrer til, at det fremover gøres sådan, at når man melder et punkt ind på dagsorden, så angives også ca, hvor lang tid det forventes at tage at behandle punktet*

*Næste møde er fysisk. Enighed om, at der som afslutning på hvert møde tages stilling til, om næste møde er fysisk eller virtuelt.*